
WAY INSTRUCTIONS - NEMA SOCKET
25 lbs 

English
Use fittings 1717-0 for for top entry of G 3/4” thread into  Way with Nema 
socket.

A-D. Fasten A onto the thread and place washer B downwards into the slot in 
the bracket.
Place washer C upwards, opposite to B, into the slot and fasten the thread into 
D. Adjust the position of the luminaire. Secure with loctite or similar before 
fastening the screws with key 36, 65 Nm. Lock the screws by bending each 
washer up along the flat side of the screw, shown with B and C.

E. Observe the clearances; the future sensor will require this space.

Français
Utilisez les raccords 1717-0 pour l’entrée supérieure du filetage G 3/4” dans la 
Voie avec douille Nema.

A-D. Fixez A sur le filetage et placez la rondelle B vers le bas dans la fente du 
support. Placez la rondelle C vers le haut, opposée à B, dans la fente et fixez le 
filetage dans D. Ajustez la position du luminaire. Sécurisez avec du loctite ou 
similaire avant de serrer les vis avec une clé de 36, 65 Nm. Bloquez les vis en 
pliant chaque rondelle vers le haut le long du côté plat de la vis, comme indiqué 
avec B et C.

E. Tenez compte des dégagements ; le futur capteur nécessitera cet espace.

* See separate maintenance document for details.

A-D

1717-0

Tool/ Outil: 
2 pieces of wrench size 36

2 pièces de clé taille 36

Le support de montage avec fente pour 
les rondelles est une pièce fixe de Way 
avec douille Nema. 

The mounting bracket with slot for 
the washers is a fixed part of Way with 
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